
 

VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

       ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 17. 12. 2018 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: prof. Seidl, doc. Hamplová, Mgr. Procházková 

 

PROGRAM: 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Z minulé porady nebyly uloženy úkoly. 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel informoval o nových počítačích. Je nutné přeuložit si  osobní soubory      z plochy.  

      Instalace proběhne v první dekádě ledna. U akademických i THP pracovníků proběhne  

      výměna nových počítačů. 

 

2.2 Ředitel informoval o navýšení rychlosti internetu na 100 Mb, bude posílena i WI-FI. 

 

2.3 Ředitel informoval o softwaru Cygnus – není již potřeba, proto bude vypovězena  

       smlouva. 

 

2.4 Ředitel požádal akademické pracovníky, aby si rozebrali bc. práce k SZZk  k vypracování  

     oponentního posudku. S posudkem je nutné je vrátit do 11. 1. 2019. 

              

2.5 Ředitel informoval o zasedání akademické rady – akademická rada se kloní k řešení  

       zřízení magisterského studia. Po podání reakreditací začneme pracovat na magisterském  



        studiu. Někteří členové akademické rady přislíbili prověřit možné výzkumy, ve kterých  

        by VŠZ mohla být začleněna. 

 

2.6  Bylo určeno datum ošetřovatelské konference. Konference bude 16. 4. 2019. Je nutné  

       určit témata této konference. 

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1  Rektorka připomněla dopracování směrnic v souvislosti s podáním žádosti o akreditaci  

        na NAÚ. 

 

3.2 Rektorka informovala o spolupráci s nadací Bílý lev – nabídka možnosti školení v rámci  

       sebeobrany. Mgr. Pekara informoval, že Nadace Bílý lev je nově partnerská organizace  

       školy. Snahou je podpořit vzájemné kurzy (oni dělají sebeobranu, my sebeochranu).    

       Kurzy si nemají konkurovat, nýbrž se podporovat. Cílem je však hlavně šířit dobré jméno  

       školy a získávat další studenty. 

  

3.3  Mgr. Turečková informovala o nabídce účasti školy na veletrhu Gaudeamus v Brně. 

 

3.4 PhDr. Jahodová navrhla zřídit Instagramový účet. V současnosti máme youtube,  

        facebook. Instagram zřídíme v roce 2019, budeme prezentovat pomůcky, obrázky,  

        novoročenky. 

 

3.5  PhDr. Moravcová informovala o domlouvané návštěvě prof. Jacqueline Filkins, která  

       zastupuje sestry v rámci EU. Jedná se o prestižní záležitost. 

  

3.6  Mgr. Turečková informovala o autorském čtení blogerek, které mají zkušenost s léčbou  

       rakoviny. Tématem bude komunikace zdravotníků, jaká jsou specifika této komunikace 

       směrem k onkologickým pacientům. Jedná se o komorní posezení určeno primárně pro 

       2APA. Mgr. Turečková požádala o účast rektorky a dalších akademických pracovníků. 

 

 

Ad 4. Úkoly 

 

4.1 Dopracování směrnic v souvislosti s podáním žádosti o akreditaci NAÚ. 

 Odpovídá: tajemnice 

 Termín:    15. 1. 2019 

 

4.2 Zřízení Instagramového účtu. 

 Odpovídá: Mgr. Turečková 

 Termín: 1. 1. 2019 

 

4.3 Zpracování témat vědecké konference. 

 Odpovídá: Mgr. Turečková 

 Termín:  15. 1. 2019 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Kolářová 

Příští porada:  

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s.



 


